
Møteprotokoll

Utvalg: Skjervøy Formannskap
Møtested: Kommunestyresalen, Skjervøy rådhus
Dato: 03.07.2014
Tidspunkt: 18:15

Følgende faste medlemmer møtte:

Navn Funksjon Representerer
Torgeir Johnsen LEDER SKKP
Leif-Peder Jørgensen MEDL SKSP
Einar Lauritzen MEDL SKAP

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:

Navn Funksjon Representerer
Kari-Ann Olaisen MEDL SKKP
Ørjan Albrigtsen MEDL SKKP
Mona Jørgensen MEDL SKH
Ingrid Lønhaug MEDL SKSV

Følgende varamedlemmer møtte:

Navn Møtte for Representerer
Kjell-Arne Sørensen Ørjan Albrigtsen SKKP
Peder André Amundsen Kari-Ann Olaisen SKKP
Vidar Langeland Mona Jørgensen SKFRP

Merknader til innkallingen:
- Noe rotete innkalling, beskjed om møte, papirer sendt ut etter innkallingen
- Alle kommunale GF’er bør holdes samlet innen 30. juni hvert år, gjerne i forbindelse 

med et formannskapsmøte.
- Med merknader, innkallingen godkjent

Saksliste: 
- Som sakslista til GF + eventuelt, godkjent

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Ingen

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er 
i samsvar med det som ble vedtatt på møtet.

Torgeir Johnsen Leif-Peder Jørgensen Vidar Langeland



                                        Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr
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71/14 Eierskapsdrøfting Årvikbruket Eiendom AS

Rådmannens innstilling

Formannskapet tar drøftingen til etterretning

Saksprotokoll i Skjervøy Formannskap - 03.07.2014 

Behandling:

Fra selskapet Årvikbruket Eiendom AS møtte:
- Styrets leder Kurt Michalsen
- Styremedlem Irene Toresen
- Regnskapsfører Halvar Solheim

Styreleder og regnskapsfører informerte fra selskapet og drifta 2013

Forslag fra Vidar Langeland (Frp):
- Formannskapet ønsker å selge Årvikbruket, driftsselskapet har forkjøpsrett 

på anlegget. Formannskapet ber ordfører kontakte leietaker med mål å få til 
en salgsavtale etter samme lest som avtalen som ble gjort i forbindelse med 
salget av skjervøyfiskanlegget.

Forslag fra Vidar Langeland angående sak 5/14 til GF, styrehonorar

- Styrehonorar settes til 10.000,- leder, 5000,- medlem

Forslag fra Vidar Langeland angående sak 6/14 til GF, valg av styre

- Forslag til styremedlem fra H-Frp: Henning Engen (H)

Protokolltilførsel fra Vidar Langeland:
- ”Det fremstår som udemokratisk og spesielt at flertallet tar seg den frihet og 

bestemme hvem som skal representere mindretallet i et styre oppnevnt av 
formannskapet.”

Vedtak:

Votering: 
- Forslaget fra Langeland om salg enstemmig vedtatt

- Forslaget fra Langeland om styrehonorar falt mot 1 stemme – styret 
honoreres som året før

- Forslaget fra Langeland om styremedlem falt mot 1 stemme – sittende styre 
fortsetter

For øvrig; Innstillingen enstemmig bifalt.


